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Consell d’Estudis del Grau de Física 

Facultat de Física 

 
C. Martí i Franquès, 1 

 
08028 Barcelona 

 

 

 

ACTA DEL CONSELL D’ESTUDIS DE L’ENSENYAMENT DE FÍSICA 

 
Sessió extraordinària: 2020-02 

Dia: 28 de febrer de 2020 

Hora: 12h, en segona convocatòria 

Lloc: Sala de Reunions del Deganat (Secretaria) 

 

ASSISTENTS 

 
Dr. GARCÍA SANTIAGO, Antoni (Cap d’Estudis)  
Dra. VILÀ i ARBONÈS, Anna (Secretària) 
Dr. FERRATER MARTORELL, Cèsar 
Sra. GUERRA TOLOSA, Laura 
Dr. PALASSINI, Matteo 

Dra. PEIRÓ MARTÍNEZ, Francesca 

Dr. BOSCH ESTRADA, Josep (convidat)  

 
 Sr. BRUERA, Renzo 
 Sr. HERNÀNDEZ i PINEDA, Adrià 
 Sr. MOLINA GRÍFOLS, Pol 

 

 
S’han excusat d’assistir-hi 

 
Dr. CASALDERREY SOLANA, Jorge 

 Dra. LÓPEZ HERMOSO, Rosario  
 Dra. QUERALT CAPDEVILA, Pilar 

Sra. COLOMER ROSELL, Mariona 

Sra. RIFÀ ROVIRA, Eva 

 
 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Esmena del resultat de la votació relativa a l'aprovació del nou itinerari d'assignatures 

de la doble titulació en Física i Matemàtiques. 
 
 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS 
 

1. Esmena del resultat de la votació relativa a l'aprovació del nou itinerari d'assignatures 
de la doble titulació en Física i Matemàtiques. 
 
El cap d’estudis comença recordant la situació de la darrera reunió del Consell, en la qual 
es va votar el nou itinerari per a la doble titulació de Física i Matemàtiques, amb el resultat 
de 4 vots a favor, 4 en contra i 4 abstencions. Consultat el reglament, la normativa imposa 
que els empats s’han de resoldre. Així, si bé el nou itinerari no es va aprovar però tampoc 
no es va rebutjar a la reunió anterior, el vot de qualitat del cap d’estudis dirimeix el resultat a 
favor.  
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Per recolzar la decisió, el cap d’estudis argumenta que a les altres universitats (Universitat 
Autònoma de Barcelona, Universitat Complutense de Madrid i Universitat de Santiago de 
Compostela) fan aquesta doble titulació en 10 semestres, i suposaria un greuge comparatiu 
fer-la aquí en 11. Per altra banda, un itinerari en 11 semestres posa dificultats a qui vulgui 
fer-lo en 10, però un itinerari en 10 ofereix l’opció d’allargar-lo a tots els estudiants. 
 
El Sr. Molina intervé per expressar l’opinió dels estudiants que el nou itinerari en 10 mesos 
no és convenient i que, per tant, l’argument que altres universitats ho facin així no és raó 
perquè la UB també ho faci; ja  que si un estudiant allarga els estudis respecte a l’itinerari 
previst normalment ha de superar la dificultat afegida de possibles coincidències d’exàmens, 
dificultat per triar grup, ... 
 
El cap d’estudis agraeix que els representants d’estudiants a Física tinguin en compte els de 
la doble titulació (actualment sense representació al Consell), ja que aquest itinerari no els 
afecta directament a ells. Informa a més que al grau de Matemàtiques, on els estudiants van 
tenir l’itinerari 15 dies abans, la corresponent votació al Consell d’Estudis (també sense 
representants de la doble titulació), amb 9 assistents va resultar en 9 volts positius, cap en 
contra, cap abstenció.  
 
El Dr. Bosch manifesta el seu acord amb la decisió que les qüestions referents a les dobles 
titulacions siguin decidides pels implicats, és a dir amb un coordinador independent i un cap 
d’estudis propi. El Dr. Palassini també ho recolza. El Sr. Hernàndez té curiositat per saber 
quines seran les competències específiques del doble grau, però encara està tot per decidir. 
 

    S’aprova el nou itinerari 
 
 
A les 12h30, havent tractat l’únic punt de l’ordre del dia, el president aixeca la sessió de la 
qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
La secretària Vistiplau del president 
 
 
 
 
 
Dra. Anna Vilà i Arbonès Dr. Antoni García Santiago 


